
Zápisnica č. 03/25 zo zasadnutia VV SFZ konaného dňa 6. marca 2025 v Poprade 

 

Prítomní:         Ján Kováčik – prezident SFZ 

       Richard Havrilla – I. viceprezident SFZ, predseda VsFZ 

       Karol Belaník – viceprezident SFZ pre štátnu reprezentáciu 

           Ivan Kozák – viceprezident SFZ pre profesionálny futbal, zástupca ÚLK 

Viliam Ondrejka - zástupca ÚLK 

 Petr Kašpar – zástupca ÚLK 

           Tibor Végh - zástupca ÚLK 

Juraj Jánošík – viceprezident pre amatérsky futbal, predseda BFZ 

Peter Kováč –zástupca amatérskeho futbalu, predseda ZsFZ 

Stanislav Neuschl – zástupca amatérskeho futbalu, predseda SsFZ  

Miroslav Jaška – zástupca rozhodcov 

Peter Sepeši – člen VV SFZ pre legislatívno-právne otázky 

       Tomáš Medveď – zástupca hráčov 

Ladislav Jurkemik – zástupca trénerov 
 
Mária Berdisová - zástupca pre marketing a strategické plánovanie 
 

 
Ospravedlnený:    nikto 

 
 
Prizvaní:        Peter Palenčík – generálny sekretár SFZ 

Pavol Adamčiak –  kontrolór SFZ  

Jaroslav Rybánsky - poradca prezidenta pre Legislatívno-právne otázky 

Lukáš Pitek – vedúci Legisltívno – právneho oddelenia SFZ 

Program:  

1. Otvorenie – schvaľovanie návrhu programu  
2. Kontrola plnenia uznesení 
3. Informácia o aktuálnom vývoji v rámci procesov prípravy ME U21 v roku 2025 cez 

SFZ Event, s.r.o.  
4. Informácia zo zasadnutia Pracovnej skupiny pre prípravu novelizácie RaPP a SP SFZ 
5. Schvaľovanie rámcovej zmluvy o vzájomnej spolupráci Slovenského futbalového 

zväzu a Slovenského futsalu pri podpore a rozvoji futsalu na rok 2025 a schvaľovanie 
návrhu dodatku č. 1 k zmluve 

6. Informácia k aktuálnemu stavu uznania Komory SFZ pre riešenie sporov v zmysle 
predpisov FIFA 



7. Schvaľovanie návrhu na doplnenie nominačnej listiny asistentov rozhodcov pre 
súťažný ročník 2024/25 

8. Správa o činnosti Licenčnej komisie SFZ za rok 2024 
9. Schvaľovanie návrhu na prijatie nových riadnych členov SFZ 
10. Informácia o výsledkoch hlasovania per rollam medzi riadnymi zasadnutiami VV SFZ 
11. Informácia o odohraných zápasoch reprezentačných družstiev SR za obdobie mesiaca 

február 2025A024 a U2024-5 
12. Schvaľovanie návrhu na udelenie odznakov SFZ   
13. Schvaľovanie návrhu na doplnenie nominačnej listiny delegátov zväzu 

v republikových súťažiach na súťažný ročník 2024/2025  
14. Schvaľovanie podpory za účelom predloženia žiadosti o poskytnutie príspevku v 

rámci programu: „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 
2024/002  Fondu na podporu športu vyhlásenej Fondom na podporou športu 
projektom týkajúcich sa záujmu SFZ                                     

15. Diskusia  

K bodu 1: Schvaľovanie návrhu programu 

Zasadnutie otvoril a viedol prezident SFZ Ján Kováčik. Na začiatku členom VV SFZ  
predstavil návrh na doplnenie programu o body s názvom „Prerokovanie návrhu na prijatie 
Slovenskej asociácie plážového futbalu za pridruženého člena SFZ“. Následne dal 
o programe hlasovať. 
 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 
VV SFZ schvaľuje návrh programu zasadnutia s doplnením. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

K bodu 2: Kontrola plnenia uznesení 

Všetky uznesenia vyplývajúce z uznesení boli splnené. 

 

K bodu 4: Informácia o aktuálnom vývoji v rámci procesov prípravy ME U21 v roku 2025 
cez SFZ Event, s.r.o.  

Bod otvoril prezident SFZ  Ján Kováčik. Odovzdal slovo členke VV SFZ p. Márii Berdisovej, 
ktorá informovala o aktuálnom vývoji v rámci prípravy ME U21: 

- Príprava šampionátu pokračuje v súlade s harmonogramom, 
- Finalizujú sa koncepty podujatia v jednotlivých oblastiach, 
- Dňa 27. marca sa uvoľňujú do predaja ďalšie balíky vstupeniek, 
- Uskutočnila sa posledná kontrolná návšteva UEFA pred šampionátom, 
- UEFA vyjadrila spokojnosť s priebehom organizácie podujatia, 



- Štadión v Prešove je tesne pred kolaudáciou hlavnej stavebnej časti, 
- Z hľadiska nedostatkov je potrebné prerobiť IT systémy na štadiónoch na úroveň 

formátu ME, 
- UEFA odporučila zorganizovať pred šampionátom skúšobné zápasy na štadióne 

v Prešove, tie zaobstará ženská reprezentácia a reprezentácia slovenských 
internacionálov.   

 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o aktuálnom vývoji v rámci procesov prípravy ME 
U21 v roku 2025 cez SFZ Event, s.r.o. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 4: Informácia zo zasadnutia Pracovnej skupiny pre prípravu novelizácie RaPP 
a SP SFZ 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo vedúcemu LPO SFZ p. Lukášovi 
Pitekovi, ktorý informoval, že na základe adresovaných návrhov na personálne obsadenie 
pracovnej skupiny bola skupina vytvorená v tomto zložení: 

 Richtárik, Sládkovič, Vavro, Žikavská, Fodrek, Pitek, Letko (administratíva SFZ) 
 Čollák, Poruban, Surmajová, Holbík, Karel (návrh od Peter Sepeši) 
 Medveď, Jano (návrh od Tomáš Medveď) 
 Mertinyák (návrh od ÚLK/Ivan Kozák) 
 Adamčiak (návrh od Kontrolór SFZ) 
 Farbuľa, Jakubec (návrh od BFZ) 
 Neuschl (návrh od SsFZ/Neuschl) 
 Zabojník (ZsFZ) 
 Eperješi (VsFZ) 
 Sepeši 

 
Závery prvého stretnutia pracovnej skupiny pre novelizáciu RaPP a SP SFZ: 
 

- interne stanovený proces výzvy na adresovanie pripomienok na novelizáciu RaPP a 
SP SFZ tak, že stanovujeme lehotu pre všetkých členov SFZ na adresovanie 
pripomienok do 16. marca 2025 (nedeľa) do 23:59, 

- osobitný mail aj pre ÚFP na adresovanie pripomienok, 
- adresovanie výzvy do jednotlivých úradných správ RFZ a ObFZ, 

 
Návrh znenia Úradnej správy: 
  



"Vážení členovia SFZ, 
  
Dovoľujeme si Vás informovať, že zo strany SFZ z dôvodu niektorých zmien vo FIFA RSTP 
aktuálne pripravujeme návrh na zmenu a doplnenie Registračného a prestupového poriadku 
SFZ a zároveň aj Súťažného poriadku SFZ. V tejto súvislosti žiadame všetkých členov SFZ 
o zaslanie prípadných návrhov na zmenu a doplnenie uvedených predpisov na e-mailovú 
adresu rapp@futbalsfz.sk aj s odôvodnením, najneskôr do 16. marca 2025 (nedeľa) do 
23:59." 
 
(ii) riešenie otázky 30 mesiacov (viď čl. 5 a 6 RaPP) a otázok výkazu aktívnych hráčov - 
technické riešenia (osobitné pracovné stretnutie IT, LPO a matrika) 
 
(iii) každý člen pracovnej skupiny v rámci aplikačnej praxe je pozvaný na adresovanie 
pripomienok k RaPP-u a SP SFZ v lehote uvedenej v bode (i) (t.j. do 16. marca 2025 do 
23:59). Po sprocesovaní a zanalyzovaní všetkých pripomienok zašleme členom pracovnej 
skupiny následne komplexný materiál na oboznámenie. 
 
(iv) zriadenie jednotného disku na pracovnú skupinu (po internej diskusii budeme mať aj 
google disc, aj MS Teams), zatiaľ posielam LINK na google disc. 
 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu zo zasadnutia Pracovnej skupiny pre prípravu 
novelizácie RaPP a SP SFZ.  

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 5: Schvaľovanie rámcovej zmluvy o vzájomnej spolupráci Slovenského 
futbalového zväzu a Slovenského futsalu pri podpore a rozvoji futsalu na rok 2025 
a schvaľovanie návrhu dodatku č. 1 k zmluve 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo vedúcemu LPO SFZ p. Lukášovi 
Pitekovi, ktorý predstavil členom VV SFZ obsah rámcovej zmluvy o vzájomnej spolupráci 
Slovenského futbalového zväzu a Slovenského futsalu pri podpore a rozvoji futsalu na rok 2025 
a návrh dodatku č. 1 k zmluve. 

Podľa čl. 21 ods. 1 a čl. 51 ods. 2 písm. k) bodu 2 stanov SFZ výkonný výbor schvaľuje zmluvy 
medzi SFZ a Slovenským futsalom o vzájomnej spolupráci pri riadení futsalu. Táto zmluva 
nadväzuje na úspešnú spoluprácu v rokoch 2022-2024, ktorá bola založená zmluvou 
o spolupráci, schválenou uznesením Výkonného výboru SFZ č. 06/22 dňa 19. januára 2022. 

mailto:rapp@futbalsfz.sk


Zmluva bola vypracovaná na základe záverov viacerých vzájomných rokovaní a komunikácie 
predstaviteľov SFZ a Slovenského futsalu a bola zachovaná obsahová stránka pôvodnej zmluvy. 
Predmetom zmluvy je stanovenie pravidiel spolupráce v jednotlivých oblastiach, s využitím 
vzájomnej podpory, partnerov a zdrojov (ľudských, znalostných, organizačno-technických, 
finančných, materiálových), ktorými disponujú SFZ a Slovenský futsal, v prospech rozvoja 
slovenského futsalu na území Slovenskej republiky a na medzinárodnej úrovni FIFA a UEFA. 
 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ schvaľuje rámcovú zmluvu o vzájomnej spolupráci Slovenského futbalového 
zväzu a Slovenského futsalu pri podpore a rozvoji futsalu na rok 2025 a  návrh dodatku 
č. 1 k zmluve.  

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 6: Informácia k aktuálnemu stavu uznania Komory SFZ pre riešenie sporov 
v zmysle predpisov FIFA 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo vedúcemu LPO SFZ p. Lukášovi 
Pitekovi, ktorý členov VV SFZ informoval, že dňa 18.01.2024 FIFA vydala Cirkulár no. 1876, 
ktorým sa verejnosť dozvedela, že dňa 17.12.2023 FIFA Council schválil zmeny v právnych 
predpisoch týkajúcich sa riešenia sporov na národnej úrovni, prostredníctvom národných 
orgánov na riešenie sporov (ďalej len „NDRC“).  

Nové predpisy FIFA majú za cieľ zabezpečiť jasnosť a potrebnú právnu istotu, pokiaľ ide 
o právomoc na riešenie sporov, štruktúru, uplatnenie požiadavky na uznanie NRDC zo strany 
FIFA. Predmetná novela NRDC obsahuje zmeny a doplnenia v nasledujúcich predpisoch: 

● National Dispute Resolution Chamber Recognition Principles – February 2024 edition 
(Zásady uznávania národnej komory pre riešenie sporov); 

● Novela National Dispute Resolution Chamber Standard Regulations (Poriadku 
národnej komory pre riešenie sporov); a 

● Zmeny a doplnenia FIFA RSTP, týkajúcich sa národných orgánov pre riešenie sporov. 
 
Novelou predpisov NDRC FIFA zaviedla požiadavky na orgány pre riešenie sporov členských 
asociácií, a to splnenie podmienok uvedených vo FIFA predpisoch, podanie písomnej žiadosti 
o uznanie prostredníctvom FIFA Legal Portal-u. Schválením žiadosti sa NDRC stáva oficiálne 
zapísanou do zoznamu osvedčených NDRC a oprávnených rozhodovať spory 
s medzinárodným prvkom. FIFA DRC uzná NDRC na obdobie 4 rokov. Po uplynutí tejto doby 
musí členská asociácia požiadať o obnovenie uznania. Ak k uznaniu NDRC zo strany FIFA 



nedôjde, národný orgán riešenia sporov aj naďalej disponuje právomocou prejednávať 
a rozhodovať spory, na ktoré je oprávnený v zmysle národnej legislatívy.  
 
Administratíva SFZ na základe internej právnej analýzy spracovala prijaté FIFA predpisy, 
týkajúce sa NDRC a porovnala ich s vnútornými právnymi predpismi SFZ. Na základe 
predmetnej právnej analýzy boli vyhodnotené dve skupiny pravidiel:  

● skupina pravidiel, ktoré sú v súlade s našou legislatívou a je možná ich implementácia 
do právnych predpisov SFZ; a  

● skupina pravidiel, ktoré sú v rozpore s národnou legislatívou Slovenskej republiky a ich 
implementácia do vnútorných predpisov SFZ nie je možná. 

 
Administratíva SFZ sa dňa 25.03.2024 obrátila na FIFA so „Žiadosťou o usmernenie vo veci 
súladu predpisov FIFA a vnútroštátnej legislatívy, týkajúcich sa orgánov na riešenie 
sporov.“ Predmetom žiadosti bolo usmernenie vo veci implementácie čl. 2 ods. 3 písm. c) FIFA 
NDRC Recognition Principles v časti, v ktorej je právny predpis FIFA v rozpore s národnou 
legislatívou Slovenskej republiky.  Administratíva SFZ svoju žiadosť odôvodnila kompletným 
oboznámením s národnou legislatívou a vnútornými právnymi predpismi, ktoré sú limitované 
národnou legislatívou.  
 
V súčasnosti sú predseda a podpredseda Komory SFZ pre riešenie sporov volení najvyšším 
orgánom národného športového zväzu, a to Konferenciou SFZ. Povinnosť národných 
športových zväzov voliť predsedov a podpredsedov orgánov na riešenie sporov najvyšším 
orgánom vyplýva z ustanovenia § 19 zákona č. 440/2015 Z. z. o športe a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov v znení neskorších predpisov (ďalej len „Zákona o športe“). Zákon o športe 
je zákonom na národnej úrovni a SFZ ako národný športový zväz je povinný dodržiavať 
podmienky stanovené v Zákone o športe. Na dodržiavanie podmienok stanovených zákonom 
sú viazané finančné prostriedky - príspevok uznanému športu.  
 
Navyše takýto spôsob kreovania predsedu a podpredsedu Komory je v súlade s kritériami pre 
nestranný a nezávislý tribunál/súd, ktoré určil vo svojej rozhodovacej praxi Európsky súd pre 
ľudské práva, čo bolo uvedené aj v argumentácii SFZ pre FIFA. 
 
Dňa 10.05.2024 FIFA doručila odpoveď na žiadosť o usmernenie vo veci súladu predpisov 
FIFA a vnútroštátnych predpisov, týkajúcich sa orgánov na riešenie sporov, v ktorej odkázala 
SFZ na podanie žiadosti o uznanie Komory SFZ pre riešenie sporov ako NDRC zapísaného do 
zoznamu FIFA a teda až hodnotiaca komisia FIFA posúdi súlad vnútorných predpisov SFZ 
s vnútornými predpismi FIFA. 
 
Slovenský futbalový zväz (ďalej len „SFZ“) deklaroval svoj záujem o certifikáciu FIFA 
a dňa 30.05.2024 podal oficiálne žiadosť o uznanie Komory SFZ pre riešenie sporov do 
zoznamu uznaných NDRC.  
 
Nakoľko sa SFZ snaží dodržiavať trendy v implementácií legislatívy prijatej medzinárodnými 
organizáciami (UEFA, FIFA), ktorej je členom, tak vzniká otázka, ako sa možno priblížiť 



k úprave pravidiel voľby predsedu a podpredsedu NDRC tak, aby bola v súlade s národnou 
legislatívou a zároveň aj v súlade s požiadavkami stanovenými odporúčaniami FIFA. 
 
Za súčasného právneho stavu (podľa Stanov SFZ a Zákona o športe) samotná voľba predsedu 
a podpredsedu Komory SFZ pre riešenie sporov prebieha priamo na konferencii ako najvyššom 
orgáne SFZ, za prítomnosti členov Volebnej komisie SFZ, ktorá vykonáva dohľad nad 
samotnými voľbami. Kandidátov na predsedu a podpredsedu Komory SFZ pre riešenie sporov 
môže navrhnúť každý člen SFZ (klub, zväz, športový odborník, športovec, záujmová 
organizácia alebo iný člen SFZ). Funkčné obdobie predsedu a podpredsedu Komory SFZ pre 
riešenie sporov je päťročné (ostatné orgány sú volené na 4 roky) a teda sa neprekrýva s 
funkčným obdobím delegátov konferencie SFZ ani členov VV SFZ (čl. 37 ods. 1 Stanov SFZ). 
 
V rámci analýzy právneho stavu vnútornej legislatívy SFZ, národnej legislatívy Slovenskej 
republiky a novoprijatých predpisov FIFA sa analyzuje dostupný formát modelu voľby 
predsedu a podpredsedu Komory SFZ pre riešenie sporov priamou voľbou členmi SFZ v súlade 
s vnútornými predpismi SFZ a Zákonom o športe. 
 
Dňa 24.10.2024 sa uskutočnil pracovný konferenčný hovor na úrovni FIFA a SFZ v súvislosti 
s podanou žiadosťou SFZ o certifikáciu Komory SFZ pre riešenie sporov. V rámci pracovného 
stretnutia si obe inštitúcie potvrdili svoj postoj k danej problematike v nasledovnom rozsahu: 

● SFZ informoval FIFA o limitoch národnej legislatívy a rozporoch s prijatými 
štandardami FIFA a deklaroval svoj postoj o tom, že nemôže ísť do rizika ohrozenia 
príspevkov uznanému športu poskytovaných v zmysle zákona č. 440/2015 Z. z. 
o športe, nakoľko § 19 predmetného zákona musí prijať do svojho zakladajúceho 
dokumentu (stanov SFZ); opätovne sme poukázali aj na to, že takýto spôsob kreovania 
predsedu a podpredsedu Komory SFZ pre riešenie sporov je v súlade s kritériami pre 
nestranný a nezávislý tribunál/súd, ktoré určil vo svojej rozhodovacej praxi Európsky 
súd pre ľudské práva; 

● FIFA informovala SFZ o tom, že situácii rozumie, avšak z dôvodu udelenia certifikácie 
FIFA na uznanie národnej komory pre riešenie sporov je nutné napĺňať kritériá 
požiadaviek FIFA v plnom rozsahu; 

● FIFA zároveň informovala zástupcov SFZ o tom, že do projektu uznania národných 
komôr pre riešenie sporov ako orgánov na riešenie sporov aj s medzinárodným prvkom 
sa zapojilo 30 asociácií (z celkovo evidovaných 212 na celom svete), pričom priebežne 
budú vedieť udeliť certifikáciu maximálne 8 národným asociáciám (pre tieto bude po 
udelení certifikátu FIFA platiť pravidlo, že ak podá návrh na orgány FIFA subjekt z 
týchto 8 krajín, orgány FIFA návrh odmietnu prerokovať a odkážu navrhovateľa na 
príslušnú certifikovanú národnú komoru). 

 
i) Informácia k možnostiam novelizácie poriadku komory v častiach predpisov FIFA, 

kde nenastáva rozpor s národnou legislatívou 
 
Interná pracovná skupina SFZ zaoberajúca sa novelizáciou poriadku komory analyzovala 
prijaté pravidlá na úrovni FIFA a definovala rozsah novelizačných možností, kde nenastával 



rozpor s národnou legislatívou. V tejto súvislosti na svojom poslednom pracovnom stretnutí 
organizovanom dňa 04.02.2025 sa pracovná skupina definitívne ustálila, že pripravovaná 
novelizácia nie je nevyhnutná a to v kontexte zachovania inštitucionálnej nezávislosti Komory 
SFZ pre riešenie sporov a nutnosti jej regulovania  len v rozsahu požadovanom v zmysle 
národnej legislatívy (Zákon o športe). Čiže národná legislatíva nám neumožňuje dosiahnuť 
úplný súlad s požiadavkami FIFA, ktorý je predpokladom pre udelenie certifikátu FIFA. Za 
týchto okolností ostáva výslovne na posúdení vecnej vhodnosti splnenia aj zostávajúcich 
podmienok, ktoré by si vyžadovali zmenu Poriadku Komory SFZ pre riešenie sporov. Ich 
splnenie alebo nesplnenie nič nezmení na tom, že SFZ nedokáže splniť podmienku pre voľbu 
predsedu a podpredsedu NDRC požadovanú FIFA. Aj keď názor o smerovaní pripravovanej 
novelizácie nebol jednotný, o okolnostiach vnímania odlišného smerovania novelizácie Vás 
bude priamo na zasadnutí VV SFZ informovať člen VV SFZ pre legislatívno-právne otázky p. 
Peter Sepeši. Považujeme však za dôležité Vás informovať o záveroch prijatých k jednotlivým 
novelizačným bodom: 
 

● V rámci novelizačného bodu 1 k článku čl. 29 ods. 1 sa za písmeno f) vkladá  písmeno 
g), ktoré znie: „g) dôsledky nedodržania rozhodnutia.“ 

 
Cieľom tejto zmeny je, aby povinnou súčasťou každého rozhodnutia Komory bolo uvedenie 
dôsledkov nedodržania rozhodnutia Komory, ak. nadobudne právoplatnosť, čiže niečo podobné 
ako je poučenie o právnom prostriedku. V podmienkach SFZ by ako dôsledok bolo uvedené 
odstúpenie rozhodnutia na ďalší postup DK SFZ alebo konkrétna sankcia podľa čl. 42a RaPP 
SFZ (Záväzky po splatnosti), ktorá nastúpi v prípade nesplnenia povinnosti podľa rozhodnutia 
Komory riadne a včas.  
Pri analýze príslušného ustanovenia bolo vyhodnotené, že nie je nutné zakomponovať 
predmetnú novelizáciu z dôvodu existencie čl. 42a RaPP (Riešenie záväzkov po splatnosti). 
Práve toto ustanovenie RaPP garantuje to, že v prípade rozhodnutia v otázkach záväzkov po 
splatnosti bude samotný výkon rozhodnutia priamo vo výrokovej časti zabezpečený (viď čl. 
42a ods. 4 RaPP), preto nepovažujeme za nutné riešiť garanciu priamo v samotnom rozhodnutí, 
a to obzvlášť v prípade, že samotný výkon rozhodnutia definovaný vo výrokovej časti 
rozhodnutia je možný len v týchto špecifických prípadoch. Aktuálne znenie čl. 29 poriadku 
komory totiž vôbec nevylučuje, že samotný výkon rozhodnutia môže byť uvedený vo výrokovej 
časti rozhodnutia komory. 
 

● V rámci novelizačného bodu 2 sa v čl. 29 sa za odsek 1 vkladá nový odsek 2, ktorý 
znie: „(2) Komora vydá rozhodnutie vo veci samej do dvoch mesiacov odo dňa 
doručenia oznámenia o ukončení vyšetrovacej fázy, okrem osobitných prípadov, v 
ktorých si spor vyžaduje vykonať iné procesné úkony.“. 
Doterajšie odseky 2 až 7 sa označujú ako odseky 3 až 8. 

Cieľom tejto zmeny je zrýchliť rozhodovaciu fázu konania pred Komorou, keď už Komora má 
po skončení vyšetrovacej fázy zabezpečené všetky podklady k rozhodnutiu.   
Navrhovanú zmenu, ktorá by stanovila dvojmesačnú lehotu na vydanie rozhodnutia vo veci 
samej po doručení oznámenia o ukončení vyšetrovacej fázy, nepovažujeme za vhodnú, pretože 
by mohla vytvoriť neprimeraný tlak na rozhodovaciu činnosť na úkor kvality samotného 
rozhodovacieho procesu. Členovia Komory vykonávajú činnosť v Komore za symbolickú 
náhradu času popri svojom hlavnom zamestnaní a iných povinnostiach.  
Uvedomujeme si potrebu efektívneho a predvídateľného rozhodovania, avšak každý spor má 
svoju špecifickú povahu, ktorá si môže vyžadovať individuálny prístup a dostatočný čas na 
dôkladné posúdenie všetkých relevantných skutočností. Striktné obmedzenie rozhodovacieho 



procesu pevnou časovou lehotou by mohlo viesť k unáhleným rozhodnutiam, ktoré by neboli 
dostatočne podložené alebo by nezohľadňovali všetky aspekty konkrétneho prípadu. 
Je nevyhnutné ponechať priestor na situácie, v ktorých si povaha sporu vyžaduje dôkladnejšie 
preverenie skutkového stavu, doplnenie podkladov alebo vykonanie ďalších nevyhnutných 
procesných úkonov. Takýto prístup zabezpečí, že rozhodovací proces bude prebiehať s 
náležitou starostlivosťou, v súlade s princípmi právnej istoty a spravodlivého procesu. 
Z tohto dôvodu navrhovanú zmenu nepodporujeme, keďže by mohla ohroziť kvalitu a 
dôslednosť rozhodnutí, ktoré musia byť prijímané nielen v stanovených lehotách, ale 
predovšetkým na základe dôkladného posúdenia všetkých právnych a faktických okolností 
daného prípadu. 
 

● Novelizačný bod 3 a 4 (poplatková povinnosť) 
 
V čl. 32 ods. 1 sa na konci pripájajú tieto slová: „okrem konania podľa odseku 2.“. 
 
V čl. 32 sa za odsek 1 vkladá nový odsek 2, ktorý znie:        

„(2) Konanie o sporoch týkajúcich sa zmluvných vzťahov medzi športovcom a športovou 
organizáciou, alebo z nich vyplývajúcich sporov, je bezplatné.“. 

Zachovanie poplatkovej povinnosti pri podaní návrhu na začatie konania pred Komorou SFZ 
pre riešenie sporov je vhodné  z viacerých zásadných dôvodov, ktoré sa týkajú najmä 
zabezpečenia efektivity rozhodovacieho procesu, prevencie zneužívania konania a 
udržateľnosti financovania činnosti Komory. 

Komora SFZ pre riešenie sporov funguje ako nezávislý rozhodovací orgán, ktorý musí 
garantovať vysoký štandard rozhodovacej činnosti, odbornosť a rýchlosť konania. Každý 
podaný návrh vyžaduje starostlivé preskúmanie, analyzovanie skutkových okolností, 
vyhodnotenie právnych aspektov a v mnohých prípadoch aj vykonanie dôkazného konania. 
Proces rozhodovania zahŕňa prácu členov Komory, právnych expertov, administratívnych 
pracovníkov a ďalších podporných zložiek, čo si nevyhnutne vyžaduje určité finančné 
zabezpečenie. 

Poplatková povinnosť umožňuje efektívne financovanie činnosti Komory a garantuje, že 
konania budú prebiehať plynule a s dostatočnou odbornou starostlivosťou. V prípade jej 
odstránenia by mohol nastať výrazný nárast podaných návrhov bez akéhokoľvek filtračného 
mechanizmu, čo by spôsobilo preťaženie rozhodovacích kapacít a spomalenie procesov, čím 
by sa narušila efektivita riešenia sporov. 

Poplatková povinnosť zároveň plní dôležitú regulačnú funkciu v podobe prevencie 
neodôvodnených a špekulatívnych návrhov. V právnej praxi sa často stretávame s prípadmi, 
keď účastníci konania podávajú návrhy s cieľom obštrukcie, zdržovania procesov alebo 
vytvárania tlaku na protistranu. 

V prípade, že by bola poplatková povinnosť odstránená, existuje vysoké riziko, že sa Komora 
stane predmetom záplavy nekvalitných alebo účelových podaní, ktoré by zbytočne zaťažili jej 
kapacity. To by v konečnom dôsledku mohlo spôsobiť predĺženie konaní v skutočne 
relevantných prípadoch a ohroziť samotný účel existencie Komory ako efektívneho a 
odborného rozhodovacieho orgánu. 



Podanie návrhu na začatie konania pred Komorou predstavuje formálny proces, ktorého cieľom 
je riešiť skutočné a vážne spory. Je bežnou praxou, že iniciovanie súdneho alebo 
rozhodcovského konania je spojené s určitou finančnou povinnosťou na strane navrhovateľa. 
Táto povinnosť motivuje účastníkov k dôkladnému zváženiu dôvodov na podanie návrhu a 
zároveň zabezpečuje, že do konania vstupujú s vážnym úmyslom domáhať sa svojich práv. 
Zachovanie poplatkovej povinnosti tak podporuje zásadu procesnej zodpovednosti, keďže od 
účastníkov sa očakáva, že si dôsledne pripravia svoje podania a predložia dostatočne relevantné 
dôkazy na podporu svojich tvrdení. 
 
V súvislosti s vyššie uvedenými skutočnosťami sme  na úrovni pracovnej skupiny zaoberajúcou 
sa prípadnou novelizáciou prevážil názor, že nie je potrebné vykonať novelizáciu poriadku 
komory v rozsahu analyzovaných pravidiel na úrovni FIFA a novelizačné body, kde nenastával 
rozpor s národnou legislatívou, odporúčame neprijať a nepokračovať v tejto legislatívnej 
iniciatíve z dôvodu aktuálne vyššie spomenutého faktického stavu. V tejto súvislosti na svojom 
poslednom pracovnom stretnutí organizovanom dňa 04.02.2025 sa pracovná skupina ustálila, 
že pripravovaná novelizácia nie je nevyhnutná v kontexte zachovania inštitucionálnej 
nezávislosti Komory SFZ pre riešenie sporov a jej nutnosti profilovania len v rozsahu 
požadovanom v zmysle národnej legislatívy (Zákon o športe). 
 
Samozrejme, rešpektujeme akúkoľvek predpismi SFZ danú legislatívnu iniciatívu členov SFZ, 
predmetnú informáciu sme považovali však za nutné komunikovať v rozsahu informovania 
členov VV SFZ o spôsobe vybavenia potencionálnej novelizácie Poriadku Komory SFZ na 
riešenie sporov za aktuálneho faktického stavu. 
 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu k aktuálnemu stavu uznania Komory SFZ pre 
riešenie sporov v zmysle predpisov FIFA. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 7: Schvaľovanie návrhu na doplnenie nominačnej listiny asistentov rozhodcov 
pre súťažný ročník 2024/25 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo poverenému predsedovi Komisie 
rozhodcov p. Miroslavovi Jaškovi, ktorý členov VV SFZ informoval, že Komisia rozhodcov 
SFZ predložila návrh schválený VV ZsFZ na zaradenie Adriána ŠTURDÍKA na nominačnú 
listinu asistentov rozhodcov SFZ pre súťažný ročník 2024/25. Na nominačnej listine asistentov 
rozhodcov SFZ nahradí Juraja Soboňu, ktorý sa dňa 4.2.2025 vzdal aktívneho pôsobenia na 
nominačnej listine asistentov rozhodcov SFZ z osobných dôvodov (požiadal o preradenie do 
ZsFZ).  

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 



VV SFZ schvaľuje návrh na doplnenie nominačnej listiny asistentov rozhodcov pre 
súťažný ročník 2024/25. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 8: Správa o činnosti Licenčnej komisie SFZ za rok 2024 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Petrovi Palenčíkovi, ktorý 
členom VV SFZ predstavil Správu o činnosti Licenčnej komisie SFZ za rok 2024. 

Licenčná komisia SFZ (ďalej len LcK) je odbornou komisiou, plniacou úlohy klubového 
licenčného systému UEFA (ďalej len KLS) v podmienkach SFZ a úlohy súvisiace s prípravou 
a priebehom všetkých licenčných konaní, vykonávaných v podmienkach SFZ. V hodnotenom 
období LcK priamo riadila alebo zastrešovala týchto 7 licenčných konaní: 

Ø Licenčné konanie pre štart v klubových súťažiach UEFA mužov a v Niké lige; 
Ø Licenčné konanie pre štart v klubových súťažiach UEFA žien; 
Ø Licenčné konanie pre štart v DEMIŠPORT lige (I. liga žien); 
Ø Licenčné konanie pre štart v MONACObet lige (II. liga mužov); 
Ø Licenčné konanie mládeže – licencia „Futbalová akadémia“; 
Ø Licenčné konanie mládeže – licencia „Útvar talentovanej mládeže“; 
Ø Licenčné konanie mládeže – licencia „Čakateľ“. 

 
Prostredníctvom pp. Rozvadského a Vojteka plnila LcK aj úlohy monitorovania klubov Niké 
ligy (ďalej len NL), v súvislosti s Finančným fair-play v klubových súťažiach UEFA mužov 
(ďalej len UFFP).  
 
V roku 2024 LcK pracovala v tomto personálnom zložení:  
Juraj OBLOŽINSKÝ – predseda, Branislav DELEJ a Milan SLÁDKOVIČ – odborníci pre 
SES a športové licenčné kritériá, Ivan DEŽĎ a Daniel CHMURNÝ – odborníci pre 
infraštruktúrne licenčné kritériá, Tomáš ĎURÍK a Ján FAŠUNG – odborníci pre personálno-
administratívne licenčné kritériá, Boris BRENČIČ a Vladimír BRENČIČ – odborníci pre 
právne licenčné kritériá, Peter MICHALÍK a Andrej ROZVADSKÝ – odborníci pre finančné 
licenčné kritériá. Funkciu tajomníka komisie zastával Milan VOJTEK, ktorý je súčasne aj 
manažérom KLS SFZ. 

 
LcK v hodnotenom roku okrem základných úloh (viď vyššie) plnila aj viaceré mimoriadne 
úlohy.  

Ø Operatívne riešila opatrenia, schválené VV UEFA, týkajúce sa sankcií, uvalených EÚ a 
UEFA na Bielorusko a Rusko a možnosti slovenských klubov preukázať  splnenie 



niektorých licenčných kritérií, súvisiacich s platobným stykom s týmito krajinami. 
K týmto opatreniam boli pripravené potrebné usmernenia pre včasné informovanie 
klubov, čo bolo vykonané jednak na licenčnom workshope klubov NL, oznamami 
v Úradných správach SFZ a v sekcii LcK na webovom sídle SFZ a aj priamou 
komunikáciou s klubmi. 
Pokračovala  spolupráca komisie s licenčným oddelením SFZ pri vykonaní licenčných 
konaní pre zaradenie do viacerých republikových súťaží SFZ. LcK tak na svojom 
aprílovom zasadnutí prerokovala odporúčania pre „Prvostupňový orgán licenčného 
konania“, týkajúce sa udelenia licencií viac ako 60-tim klubom republikových súťaži.  

Ø K dôležitým mimoriadnym úlohám LcK v roku 2024 patrila aj príprava dvoch nových 
licenčných smerníc  SFZ  –  „Smernice  SFZ   pre  štart   v  klubových  súťažiach  UEFA   
žien,   vydanie  2024  a „Smernice klubového licenčného systému SFZ, vydanie 2024“, na  
ktorých  takmer 3 mesiace, v spolupráci s tajomníkom komisie, pracovala väčšina členov 
komisie. Obe smernice boli ihneď po ich schválení VV SFZ (11.9. a 11.10.2024) zaslané 
na tzv. obsahové preverenie UEFA. 

Ø Ešte koncom novembra 2023 bol v licenčnej administratíve SFZ vykonaný UEFA 
Compliance audit – najvyššia forma kontroly činnosti členskej asociácie UEFA (ďalej len 
NA) a klubov, ktoré zastrešuje, pri udeľovaní licencií pre štart v klubových súťažiach 
UEFA mužov. 
Nakoľko sa LcK a manažér KLS nestotožnili s viacerými zisteniami audítorov 
PwC/UEFA, uvedenými v záverečnej správe o audite, do apríla 2024 prebiehala medzi 
UEFA a SFZ intenzívna komunikácia, ktorá bola až v máji 2024 ukončená písomným 
oznámením riaditeľa oddelenia UEFA Club Licensing – p. Aleša Zavrla – o rozhodnutí 
UEFA CFCB (orgán finančnej kontroly NA a klubov), ktorý výsledky auditu vyhodnotil 
ako zodpovedajúce požiadavkám a audit uzavrel bez akýchkoľvek sankcií voči klubom 
a SFZ. O konečnom výsledku auditu bol v máji 2024 písomne informovaný aj VV SFZ.   

Ø Taktiež spomeniem audit  licenčnej administratívy SFZ, vykonaný nezávislou 
audítorskou spoloč-nosťou SGS v septembri 2024 ako úplný certifikačný audit, ktorý 
opätovne potvrdil vysokú úroveň riadenia procesov manažérom KLS p. Vojtekom, 
riadiacim manažmentom KLS SFZ (pp. Palenčík, Obložinský a Vojtek) a LcK.                                
Audit po 20 rokoch vykonal nový audítor, ktorý v písomnom protokole ocenil 
zodpovednú prípravu p. Vojteka na audit, otvorenosť a profesionalitu všetkých 
zúčastnených, na základe ktorej audit prebehol hladko a SFZ v decembri 2024 obdržal 
certifikát SGS, oprávňujúci licenčnú admini-stratívu SFZ udeľovať licencie aj 
v licenčnom cykle 2024/25. V rámci platieb UEFA HatTrick bude SFZ opätovne 
poukázaná čiastka 30 tisíc eur (viď aj časť 4.4 tejto správy). 

Ø Spolupráca s komisiou SFZ pre štadióny a ihriská (ďalej len KŠI) sa realizovala najmä 
pri obnovovaní  certifikátov  štadiónov klubov NL, kde p. Vojtek s KŠI spolupracoval napr. 
pri ich zverejňovaní v systéme UEFA TIME a na webovom sídle SFZ a taktiež pri 
predbežnom nahlasovaní štadiónov – možných dejísk klubových súťaží UEFA mužov v 
sezóne 2024/25.  

 
 
 



Činnosť komisie: 
LcK aj v roku 2024 pracovala na základe schválených polročných plánov práce. Jej zasadnutia 
sa konali raz mesačne. V mesiacoch júl a august komisia nezasadala.  
V roku 2024 sa uskutočnilo 10 riadnych zasadnutí komisie. Priemerná účasť členov komisie 
na zasadnutí dosiahla presne 80%. Členovia komisie, neprítomní na zasadnutí, boli vždy riadne 
ospravedlnení. Všetky zasadnutia komisie sa konali v sídle SFZ a z každého je spracovaná 
zápisnica s prijatými úlohami a uzneseniami, ktorej originál sa archivuje vo vytlačenej aj v 
elektronickej verzii a v prípade dôležitých rozhodnutí sa na vedomie zasiela aj niektorým 
ďalším predstaviteľom SFZ (najmä generálnemu sekretárovi SFZ) alebo Únie ligových klubov 
(ďalej len ÚLK). 
Základným spôsobom komunikácie komisie je predovšetkým osobná komunikácia na jej 
zasadnutiach. V ďalších dôležitých a/alebo neodkladných záležitostiach, sa osobne stretávali 
predseda a tajomník komisie, v  prípade potreby na stretnutia prizvali aj ďalších členov LcK.  
V ostatných prípadoch, najmä v komunikácii s členmi iných odborných komisií a orgánov SFZ, 
prevažovala e-mailová alebo telefonická komunikácia. Predseda a/alebo  tajomník komisie 
o všetkých dôležitých záležitostiach LcK a KLS na osobných stretnutiach pravidelne 
informovali aj vedenie SFZ (prezident a/alebo generálny sekretár). 
Dôležitou súčasťou práce LcK bola pravidelná komunikácia s ÚLK – riadiacim orgánom NL. 
Táto prebiehala najmä formou osobných stretnutí predsedu a/alebo tajomníka komisie 
s prezidentom a/alebo výkonným riaditeľom ÚLK, ale aj pravidelnou osobnou účasťou p. 
Vojteka (opakovane aj predsedu) na zasadnutiach Prezídia ÚLK. Prezident ÚLK Ivan Kozák 
príhovorom k zástupcom klubov zahájil XVIII. licenčný workshop klubov NL, ktorý sa 
uskutočnil dňa 20.2.2024 v Bratislave.   
Komunikácia s klubmi – žiadateľmi o udelenie / držiteľmi licencie prebiehala najmä v období 
prípravy na licenčné konania, kedy bol pre kluby NL a aj MONACObet ligy organizovaný 
licenčný workshop a všetkým klubom bola poskytnutá možnosť osobných stretnutí 
a konzultácií s odborníkmi LcK pre licenčné kritériá alebo s tajomníkom komisie.  
Po udelení licencie sa komunikácia s klubmi – držiteľmi licencie – zameriavala najmä na 
kontrolu plnenia opatrení uložených klubom licenčnými orgánmi SFZ, plnenia uzavretých 
splátkových kalendárov, plnenia rozhodnutí orgánov FIFA, UEFA a SFZ, ktoré klubom 
uložili finančné plnenie alebo na upozornenia klubom ohľadne obnovenia platnosti určitej 
dokumentácie (najmä certifikáty štadiónov a tréningových zariadení). Súčasťou komunikácie 
s klubmi bola aj spolupráca s ich autorizovanými osobami (AO) pri plnení úloh UFFP, resp. 
pri realizácii vykonania zmien AO v kluboch. 
V hodnotenom období LcK na svojich zasadnutiach prijala celkom 51 uznesení, ktoré boli 
všetky splnené, resp. vykonané. Nad rámec prijatých uznesení a úloh komisia, najmä 
prostredníctvom pp. Rozvadského a Vojteka, asistovala klubom NL v komunikácii 
s oddelením UEFA FFP support, a  to najmä v procese vkladania požadovaných údajov, pri 
zmenách AO klubov pre UEFA BOARD alebo pri aktualizácii údajov v systéme UEFA TIME.  
Komisia vykonala aj jedno hlasovanie „per rollam“, týkajúce sa odporúčania pre „Odvolací 
orgán licenčného konania“ (OOLK) udeliť po preverení v odvolacom konaní klubu FK Dubnica 
n. Váhom licenciu ÚTM. OOLK odporúčanie LcK akceptoval, odvolaniu klubu vyhovel 
a licenciu mu udelil.    



Za hodnotené obdobie LcK neriešila žiadnu námietku alebo sťažnosť na jej činnosť alebo 
činnosť a konanie niektorého jej člena a nemám vedomosť o tom, že by sa takýmto podnetom 
voči LcK alebo ktorémukoľvek jej členovi museli zaoberať orgány alebo dokonca najvyššie 
vedenie SFZ.   
Školiace aktivity v rámci KLS boli zamerané najmä na prípravu klubov na licenčné konania, 
prípravu AO klubov na plnenie úloh UFFP a informovanie klubov o aktuálnom vývoji v KLS. 
Všetci členovia LcK a licenčných orgánov SFZ boli podrobne oboznámení s dôležitými 
zmenami v dvoch licenčných smerniciach SFZ, vydanie 2024, ktoré VV SFZ prerokoval 
a schválil v septembri a októbri 2024. 
Vo februári 2024 sa v Amsterdame konal Regionálny licenčný workshop UEFA, na ktorom 
SFZ zastupovali pp. Rozvadský a Vojtek. Workshop bol venovaný najmä zmenám a novým 
ustanoveniam, ktoré obsahujú dve nové licenčné smernice UEFA, vydanie 2024.  
O najdôležitejších záveroch workshopu UEFA boli členovia LcK a kluby NL informované už na 
následnom XVIII. licenčnom workshope SFZ, kde okrem týchto informácií, priebehu 
licenčného konania a aktualizovanej dokumentácie, bolo klubom prezentované aj „Usmernenie 
k plneniu licenčných kritérií v oblasti sociálnej zodpovednosti vo futbale“ (predchodca SES 
kritérií), ktoré LcK pripravovala niekoľko mesiacov v spolupráci s inými NA (FAČR a DFB). 
Prezentované bolo aj nové nastavenie elektronického licenčného modulu SFZ (ďalej len 
ELM), s využitím ktorého bolo v licenčnom cykle 2023/24 vykonané už piate licenčné konanie 
klubov najvyššej súťaže.     
Na októbrovej Výročnej konferencii UEFA CL&FS v Belehrade zástupcovia LA SFZ o.i. 
získali podrobné informácie o ukončenom licenčnom cykle z pohľadu UEFA, novom nastavení 
platieb „UEFA Solidarity Payments“  v rokoch 2024 až 2027 či aktuálnom stave monitorovania 
klubov. Tieto informácie boli tajomníkom komisie následne poskytnuté všetkým 
zainteresovaným osobám a orgánom v SFZ a ÚLK.    
Dôležité informácie LcK pravidelne zverejňovala v Úradných správach SFZ (webové sídlo 
SFZ a denník Šport). Viaceré ďalšie informácie boli klubom prezentované najmä na 
zasadnutiach Prezídia ÚLK. 
 
Sumarizácia a námety do budúcnosti: 
V hodnotenom roku  bola  opakovane  aktualizovaná  a doplnená aj sekcia LcK na webovom 
sídle SFZ  
(https://www.futbalsfz.sk/licencna-komisia-lck), ktorá obsahuje dokumentáciu a potrebné infor-
mácie a pokyny pre všetky licenčné konania, vykonávané v podmienkach SFZ. Komisia koncom 
roka 2024 aktualizovala vyššie spomínané „usmernenie“, nakoľko oblasť sociálnej 
zodpovednosti (FSR) bola v novej licenčnej smernici UEFA premenovaná na oblasť sociálnej 
a environmentálnej udržateľnosti (SES) a pre licenčné konania pripravila aj nové vyhlásenie, 
týkajúce sa identity, histórie a dedičstva klubov (nový článok v oboch licenčných smerniciach 
UEFA, vydanie 2024).     
Priebeh a výsledky udeľovaní licencií klubom na licenčnú sezónu 2024/25 boli spracované 
v „Správe o licenčnom cykle 2023/24“, predloženej VV SFZ na jeho rokovanie dňa 6.8.2024. 
Správa bola v plnom znení zverejnená aj na webovom sídle SFZ. 
 
 

https://www.futbalsfz.sk/licencna-komisia-lck


Ostatné: 
Ø Viacerí členovia komisie a licenčného oddelenia SFZ sa aj v roku 2024 podieľali na  

nastavovaní ELM a testovaní nových funkcionalít. Jeho použitie v licenčných 
konaniach každoročne rozširujeme o ďalšie republikové súťaže a v roku 2024 už v ňom 
bolo vykonaných 5 licenčných konaní pre klubové súťaže UEFA mužov a žien a viaceré 
republikové súťaže SFZ / ÚLK.  

Ø Tajomník komisie Milan Vojtek je už od roku 2015 členom komisie UEFA pre klubový 
licenčný systém (UEFA Club Licensing Committee). Pravidelne sa zúčastňuje jej 
zasadnutí a o najdôležitejších záveroch informuje najmä generálneho sekretára SFZ, ktorý 
zastrešuje KLS SFZ voči UEFA, ale aj VV SFZ. Získané informácie a poznatky však 
uplatňuje aj v práci manažéra KLS SFZ a tajomníka komisie a v neposlednom rade aj 
v komunikácii s klubmi. 

o V hodnotenom roku LcK vykonávala svoju činnosť v dobrých podmienkach, 
ktoré neboli limitované žiadnymi obmedzeniami (v nedávnej minulosti napr. 
pandémia COVID-19). Preverujúci odborníci komisie zvládli všetky úlohy 
a nároky, spojené s preverovaním klubov v doprogramovanom ELM. Činnosť 
komisie v roku 2024 preto hodnotím pozitívne a takto vnímam aj slová 
prezidenta SFZ Jána Kováčika a generálneho sekretára SFZ Petra Palenčíka, 
ktorí pri našich opakovaných osobných stretnutiach vysoko hodnotili jej činnosť, 
ako jednej z dôležitých a veľmi dobre pracujúcich odborných komisií v 
štruktúre SFZ. 

o Pozitívne hodnotím spoluprácu najmä s Technickým úsekom SFZ, Oddelením 
mládeže a koncepcie rozvoja futbalu SFZ, ale aj Medzinárodným a 
organizačným úsekom SFZ alebo Matrikou SFZ (jej vedúci p. Milan Sládkovič  
je členom komisie), od ktorých LcK získava viaceré informácie, potrebné na 
preverovanie klubov a nemusia ich tak pripravovať a predkladať samotné kluby, 
čo vnímam ako ďalšiu formu nadpráce komisie a licenčnej administratívy 
SFZ smerom ku klubom.  

LcK na strane druhej, poskytuje spomínaným úsekom a oddeleniam SFZ iné dokumenty 
a informácie z klubov (napr. certifikáty štadiónov a tréningových zariadení, stanovy klubov, 
právne informácie a pod.), ktoré potrebujú k svojej činnosti. 
V septembri a októbri 2024 bola  VV SFZ  schválená už spomínaná „Smernica klubového 
licenčného systému SFZ a „Smernica SFZ pre štart v klubových súťažiach UEFA žien“ – obe 
vydanie 2024 a v súla- de so znením licenčných smerníc UEFA, vydanie 2024, ktoré nadobudli 
platnosť od 1.6.2024.   
V čase prípravy tejto správy sme ešte nedisponovali písomným potvrdením UEFA, či smernice 
úspešne prešli obsahovým preverením a môžu byť použité pre udeľovanie licencií na licenčnú 
sezónu 2025/26. Nakoľko sme ich niekoľko mesiacov pripravovali veľmi zodpovedne, verím, 
že oznámenie UEFA čoskoro oficiálne potvrdí  túto skutočnosť.    
Počet členov komisie (11 + tajomník) sa nezmenil od vzniku komisie v roku 2003 a je naďalej 
plne opodstatnený. Každý z odborníkov komisie pre licenčné kritériá (10 odborníkov) preveruje 
vo svojej oblasti až 6 klubov, v prípade potreby klub monitoruje aj po udelení licencie alebo 
poskytuje odborne usmernenia a konzultácie.  



Od roku 2023 boli do licenčných smerníc SFZ v súlade s požiadavkami UEFA, integrované aj 
licenčné kritériá v oblasti sociálnej a environmentálnej udržateľnosti. Komisia by teda 
potrebovala dvoch ďalších členov – odborníkov pre túto novú oblasť. V komisii sme to však 
vyriešili tak, že túto oblasť zastrešili odborníci pre športové licenčné kritériá – pp. Branislav 
Delej a Milan Sládkovič), za čo zasluhujú uznanie a poďakovanie.   
Okrem vyššie spomínaného a takmer celej komisii nie úplne pochopiteľného zaradenia FSR či 
v súčasnosti už SES licenčných kritérií do klubového licenčného systému a udeľovania licencií 
klubom, opäť potvrdzujem skutočnosť, že od obdobia pandémie COVID-19 sa 
niekoľkonásobne zvýšila administratívna záťaž, kladená zo strany UEFA na národné 
licenčné administratívy, a táto naďalej pretrváva či už v podobe nových a novelizovaných 
licenčných smerníc (pokiaľ do roku 2021 platila licenčná smernica UEFA vždy 3 roky, v rokoch 
2022 – 2024 vznikli až 3 nové alebo novelizované licenčné smernice UEFA a taktiež nový 
Licenčný štandard UEFA, ktoré sme museli pomerne rýchlo adaptovať do podmienok SFZ), 
nových povinností (napr. každoročne sa o nové okruhy rozširujúci výkaz o licenčných 
rozhodnutiach NA pre klubové súťaže UEFA mužov a žien a domáce súťaže, výkaz o min. 3-
ročnom členstve klubov v NA, pridaný termín monitorovania klubov, preverovanie 
multivlastníctva klubov, rozširovanie informácií o ženskom futbale a samostatná smernica na 
udeľovanie licencií pre klubové súťaže UEFA žien a pod.), viacerých nových dotazníkov pre 
benchmarking UEFA, doplňujúcich informácií a rôznych analýz a pod., čo kladie zvýšené 
nároky najmä na manažéra KLS a tajomníka komisie p. Vojteka a aj autorizovanú osobu SFZ 
pre systém UEFA FFP BOARD p. Rozvadského.  
Finančná asistencia UEFA na chod KLS v podmienkach členských NA sa nezvýšila viac ako 
10 rokov, administratívna záťaž však určite niekoľkonásobne. Napriek tomu, že p. Vojtek to na 
zasadnutiach ako člen UEFA Club Licensing Committee, spolu s jeho ďalšími kolegami 
pripomenul, UEFA to zatiaľ vyriešila tak, že ponechala fixnú ročnú platbu vo výške 130 tis. eur 
a doterajších 3x40 tisíc eur za zavedenie licencovania klubov, monitorovanie klubov a úspešný 
audit SGS, zmenila na 4x30 tisíc eur, pričom štvrtých 30 tisíc eur je teraz vyčlenených na 
zavedenie licencovania ženských družstiev a klubov pre klubové súťaže UEFA žien, čo SFZ 
vykonáva, dokonca má už 3 roky samostatné licenčné konanie aj pre I. ligu žien. 
Spolu s viacerými kolegami z komisie si myslím, že túto záležitosť by bolo vhodné prerokovať 
na pravidelných stretnutiach generálnych sekretárov všetkých členských NA UEFA (napr. 
UEFA Top Executive Programme) alebo prezidentov a generálnych sekretárov krajín M8, 
získať názor partnerov v tomto združení, prípadne z tohto stretnutia spracovať spoločné 
stanovisko. 
Vzhľadom na to, že do najbližšej volebnej konferencie SFZ zostáva zhruba rok, musíme sa 
intenzívne zaoberať aj  personálnym  doplnením  Licenčnej  komisie  SFZ,  nakoľko  až traja 
jej súčasní členovia už nebudú kvôli vekovému limitu, definovanému stanovami SFZ, môcť 
kandidovať na funkciu člena komisie na obdobie rokov 2026 – 2030.  
Tento proces nebude zrejme jednoduchý, pretože vo všetkých troch prípadoch musíme  
plnohodnotne  nahradiť  členov  komisie, ktorí dlhoročne odvádzali vysoko kvalitnú a 
odbornú prácu a jeden z nich – p. Vladimír Brenčič – pracuje v klubovom licenčnom systéme 
SFZ od jeho úplného začiatku, ktorý sa datuje až do roku 2001, kedy pod mojim vedením začala 
pracovať Komisia SFZ pre prípravu udeľovania licencií.   



Spolupráca s orgánmi, úsekmi a oddeleniami SFZ spomínaná bude prebiehať aj naďalej. Práve 
tu je najúčinnejší spôsob čo najkomplexnejšieho preverenia klubov pred rozhodnutím 
o udelení licencie a ich následnej kontroly po udelení licencie.  
Po skončení licenčného cyklu 2024/25 bude zvolané pracovné stretnutie všetkých 
zainteresovaných strán, na ktorom zhodnotíme ukončený licenčný cyklus. Vykonáme 
analýzu eliminovania identifikovaných rizík a ak to bude potrebné, prijmeme opatrenia na 
odstránenie zistených problémov, hlavne smerom k príprave licenčného cyklu 2025/26 
a príprave na audit UEFA/SGS licenčnej administratívy SFZ, ktorého rozsah (certifikačný 
alebo limitovaný) nám oznámi UEFA do 30.6.2025. 
 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie Správu o činnosti Licenčnej komisie SFZ za rok 2024. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 9: Schvaľovanie návrhu na prijatie nových riadnych členov SFZ 

Bod otvoril prezident SFZ  Ján Kováčik. Odovzdal slovo poradcovi pre Legislatívno-právne 
otázky p. Jaroslavovi Rybánskemu, ktorý členov VV SFZ informoval, že podľa čl. 51, odsek 2, 
písm. g) stanov SFZ výkonný výbor rozhoduje o prijatí nových riadnych členov po predložení 
všetkých podkladov podľa čl. 27, ods. 4 Stanov SFZ.  
 
Slovenskému futbalovému zväzu boli doručené písomné žiadosti nasledovných subjektov:  
 
Obecný športový klub Zábiedovo (občianske združenie, Obl.FZ Dolný Kubín) 
RBL Futbalový klub Kecerovce (občianske združenie, Obl.FZ Košice-okolie) 
TJ Družstevník Klenovec (občianske združenie, Obl.FZ Rimavská Sobota) 
 
Preskúmaním kompletnosti dokladov sa zaoberalo Legislatívno-právne oddelenie a Matrika 
SFZ. Oba útvary konštatujú, že žiadosti vyššie uvedených futbalových klubov spĺňajú 
požiadavky podľa čl. 27 ods. 4 stanov SFZ. Všetky doklady pre splnenie formálnych náležitosti 
zo strany klubov sú k nahliadnutiu v archíve Matriky SFZ. Legislatívno-právne oddelenie a 
Matrika SFZ odporúčajú Výkonnému výboru prijať vyššie uvedené kluby za riadnych členov 
SFZ.  
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ schvaľuje Obecný športový klub Zábiedovo, RBL Futbalový klub Kecerovce, 
TJ Družstevník Klenovec za nových riadnych členov SFZ.   
Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 



Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 10: Informácia o výsledkoch hlasovania per rollam medzi riadnymi zasadnutiami 
VV SFZ 

Bod otvoril prezident SFZ  Ján Kováčik. Odovzdal slovo poradcovi pre Legislatívno-právne 
otázky p. Jaroslavovi Rybánskemu, ktorý členov VV SFZ informoval, že v čase medzi riadnymi 
zasadnutiami VV SFZ sa uskutočnili dve hlasovania per rollam, a to hlasovanie: 

č. 01/25 vo veci Schvaľovanie podpory za účelom predloženia žiadosti o poskytnutie 
príspevku v rámci programu: „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ č. 2024/002  Fondu na podporu športu vyhlásenej Fondom na podporou 
športu projektom týkajúcich sa záujmu SFZ.”   

č. 02/25 vo veci Schvaľovanie podpory za účelom predloženia žiadosti o poskytnutie 
príspevku v rámci programu: „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ č. 2024/002  Fondu na podporu športu vyhlásenej Fondom na podporou 
športu projektom týkajúcich sa záujmu SFZ.”   

Pozn.  

Hlasovanie č. 02/25 VV SFZ bolo v čase hlasovania rozšírené o podporu ďalších subjektov so 
súhlasom členov VV SFZ.  

Resumé hlasovania: 
 
Hlasovanie č. 01/25 VV SFZ  
 
Zoznam žiadostí, ktoré sa uchádzali o podporu SFZ v rámci programu vyhlásenej Fondom na 
podporu športu:  
 
1.  Rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry DAC ARÉNA, a.s.  
2.  Multifunkčné športové centrum 
3.  Modernizácia športového areálu MFK Zemplín Michalovce 
4.  Rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry - šatne a tribúna TJ ŠK 
Podbiel 
5.  Revitalizácia športových ihrísk pri základných školách v Tepličke nad Váhom 
6. Revitalizácia voľnočasových priestorov združenia Futbalový klub FC 34 - Polúdzka 
Liptovský Mikuláš 
7. Rozšírenie zázemia infraštruktúry v športovej hale vo Zvolene - výstavba šatní s 
hygienickým zázemím 
8.  Futbalové ihrisko  s príslušenstvom v lokalite Roveň v Pečovskej Novej Vsi - I. etapa  

Svoje stanoviská mali členovia VV SFZ možnosť zasielať v skrátenom termíne najneskôr v 
termíne do 24. februára 2025 na adresu jaroslav.rybansky@futbalsfz.sk: 

mailto:jaroslav.rybansky@futbalsfz.sk


Hlasovanie: 
Schvaľujem podporu za účelom predloženia žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci 
programu: „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 
2024/002  Fondu na podporu športu vyhlásenej Fondom na podporou športu projektom 
týkajúcich sa záujmu SFZ v zmysle predkladaných príloh, 

alebo 

Neschvaľujem podporu za účelom predloženia žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci 
programu: „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 
2024/002  Fondu na podporu športu vyhlásenej Fondom na podporou športu projektom 
týkajúcich sa záujmu SFZ v zmysle predkladaných príloh, 

alebo 

Zdržujem sa hlasovania vo veci schvaľovania podpory za účelom predloženia žiadosti o 
poskytnutie príspevku v rámci programu: „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia 
športovej infraštruktúry“ č. 2024/002  Fondu na podporu športu vyhlásenej Fondom na 
podporou športu projektom týkajúcich sa záujmu SFZ v zmysle predkladaných príloh. 

Hlasovania sa zúčastnilo všetkých 15 členov VV SFZ, z toho všetkých 15 hlasovalo 
formou “schvaľujem”.  
 
Na to, aby bolo uznesenie formou per rollam prijaté, je potrebná nadpolovičná väčšina všetkých 
členov VV SFZ, čo bolo v tomto prípade splnené. 
 
 
Hlasovanie č. 02/25 VV SFZ  
Zoznam žiadostí, ktoré sa uchádzali o podporu SFZ v rámci programu vyhlásenej Fondom na 
podporu športu:  
 
1. Telocvičňa v obci Prenčov 
2. Zníženie energetickej náročnosti v rámci zázemia areálu ŠK Veľké Úľany 
3. MŠK Žilina - Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry 
4. Rekonštrukcia a modernizácia malej športovej haly Myjava 
5. Rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry v obci Fintice 
6. Modernizácia osvetlenia košickej futbalovej Arény. 
 
Hlasovanie o týchto subjektoch bolo spustené 25. februára 2025 o 9:11h 

Svoje stanoviská mali členovia VV SFZ možnosť zasielať v skrátenom termíne najneskôr v 
termíne do 27. februára 2025 na adresu jaroslav.rybansky@futbalsfz.sk: 

Hlasovanie: 
Schvaľujem podporu za účelom predloženia žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci 
programu: „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 
2024/002  Fondu na podporu športu vyhlásenej Fondom na podporou športu projektom 
týkajúcich sa záujmu SFZ v zmysle predkladaných príloh, 

alebo 

mailto:jaroslav.rybansky@futbalsfz.sk


Neschvaľujem podporu za účelom predloženia žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci 
programu: „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 
2024/002  Fondu na podporu športu vyhlásenej Fondom na podporou športu projektom 
týkajúcich sa záujmu SFZ v zmysle predkladaných príloh, 

alebo 

Zdržujem sa hlasovania vo veci schvaľovania podpory za účelom predloženia žiadosti o 
poskytnutie príspevku v rámci programu: „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia 
športovej infraštruktúry“ č. 2024/002  Fondu na podporu športu vyhlásenej Fondom na 
podporou športu projektom týkajúcich sa záujmu SFZ v zmysle predkladaných príloh. 

Hlasovania sa zúčastnilo 14 členov VV SFZ, z toho všetkých 14 hlasovalo 
formou “schvaľujem”.  
 
Na to, aby bolo uznesenie formou per rollam prijaté, je potrebná nadpolovičná väčšina 
všetkých členov VV SFZ, čo bolo v tomto prípade splnené. 
 
Rozšírené hlasovanie o nových subjektoch v rámci hlasovania č. 02/25 VV SFZ bolo spustené 
26. februára 2025 o 16:43h. Išlo o návrh podpory SFZ pre tieto projekty: 
 
1. Trstená - Stavebné úpravy fasády mestskej tribúny 
2. Vybudovanie umelej trávy ihrisko FK Beluša 
3. Rekonštrukcia a modernizácia areálu štadióna MFK Ružomberok 
4. Multifunkčné ihrisko Turany 
 
Hlasovania sa zúčastnilo všetkých 15 členov VV SFZ, z toho všetkých 15 hlasovalo 
formou “schvaľujem”.  
 
Na to, aby bolo uznesenie formou per rollam prijaté, je potrebná nadpolovičná väčšina 
všetkých členov VV SFZ, čo bolo v tomto prípade splnené. 
 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o výsledkoch hlasovania per rollam medzi riadnymi 
zasadnutiami VV SFZ. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

K bodu 11: Informácia o odohraných zápasoch reprezentačných družstiev SR za obdobie 
mesiaca február 2025A024 



Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Petrovi Palenčíkovi, ktorý 
členov VV SFZ informoval o odohraných zápasoch našich reprezentačných družstiev za mesiac 
február. 

 

 
 

 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o odohraných zápasoch reprezentačných družstiev 
SR za obdobie mesiaca február 2025.  

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 



Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 
 
K bodu 12: Schvaľovanie návrhu na udelenie odznakov 
 
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Predstavil návrhy na udelenie odznakov SFZ pre 
futbalových funkcionárov, ktorí sa v tomto období dožívajú svojich životných jubileí. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 
1) VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie zlatého odznaku SFZ p. Michalovi 

Micheľovi. 
2) VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie strieborného odznaku SFZ p. Marekovi 

Mokošovi st., p. Igorovi Bellovi.  
3) VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie bronzového odznaku SFZ p. Emilovi 

Laukovi, p. Daniele Bubniakovej, p. Jozefovi Krutákovi, p. Ing. Jánovi 
Zeleňákovi, p. Ing. Petrovi Šmidovi, p. Ing. Borisovi Burgerovi, p. Pavlovi 
Fabianovi, p. Jozefovi Bučkovi, p. Petrovi Jesenskému a p. Gejzovi Tóthovi. 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 13: Schvaľovanie návrhu na doplnenie nominačnej listiny delegátov zväzu 
v republikových súťažiach na súťažný ročník 2024/2025  

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Petrovi Palenčíkovi, ktorý 
členov VV SFZ informoval, že v súlade s čl. 4 ods. 4 písm. b) Štatútu Komisie delegátov SFZ 
prekladá Komisia delegátov návrh nominačnej listiny delegátov zväzu v republikových 
súťažiach na konkrétny súťažný ročník.  

Komisia delegátov SFZ prerokovala žiadosť delegáta zväzu p. Miroslava Jašku, ktorý 
s ohľadom na kandidatúru na post predsedu Komisie rozhodcov SFZ požiadal o dočasné 
pozastavenie svojej činnosti ako delegáta zväzu a uvedené bolo vzaté na vedomie. Na uvoľnené 
miesto v nominačnej listine delegátov zväzu v republikových súťažiach na súťažný ročník 
2024/2025 navrhuje Komisia delegátov SFZ doplniť p. Petra Jenčuru, ktorý spĺňa všetky 
kvalifikačné a licenčné podmienky na výkon funkcie delegáta SFZ a s výkonom funkcie 
delegáta SFZ súhlasí.  

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ schvaľuje návrh na doplnenie nominačnej listiny delegátov zväzu 
v republikových súťažiach na súťažný ročník 2024/2025.  



Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 
 
K bodu 14: Schvaľovanie podpory za účelom predloženia žiadosti o poskytnutie 
príspevku v rámci programu: „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ č. 2024/002 vyhlásenej Fondom na podporu športu projektom týkajúcich 
sa záujmu SFZ“  

 
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Petrovi Palenčíkovi, ktorý 
členov VV SFZ informoval, že administratíve SFZ sú ako národnému športovému zväzu 
doručované žiadosti o podporu rôznych futbalových projektov, ktoré majú záujem uchádzať sa 
o poskytnutie príspevku z Fondu na podporu športu v rámci Výzvy č. 2024/002. Vyjadrenie 
podpory národného športového zväzu je zohľadnené ako jedno z hodnotiacich kritérií a za 
splnenie tohto kritéria je žiadateľovi pridelených 5 bodov, ktoré môžu byť pri schválení 
poskytnutia príspevku rozhodujúce. Pre komplexnú informáciu bolo uvedené, že za vyjadrenie 
podpory projektu zo strany SOŠV je žiadateľovi predelených 10 bodov a v prípade, že nemá 
oficiálne vyjadrenie podpory NŠZ ani SOŠV, nedostáva za toto kritérium pri hodnotení žiadne 
body. Termín predloženia žiadosti o poskytnutie príspevku je do 17. marca 2025.  
 
Členom VV SFZ boli predložené žiadosti týkajúce sa projektov, ktoré žiadatelia zaslali SFZ so 
žiadosťou o podporu: 
 
1. Športový areál ZŠ s MŠ Oščadnica 
2. Futbalové ihrisko - prevádzková budova - prístavba a nadstavba - Bešeňová 
3. Modernizácia futbalového štadióna v Spišskej Belej 
4. Revitalizácia športového areálu na ulici M. C. Sklodowskej 1 v Bratislave 
5. Areál voľnočasových a športových aktivít - Stavebné úpravy - Mesto Snina 
6. Šatne so zázemím pri ihrisku s umelou trávou v ZŠ Mlynská 
7. City Aréna - rekonštrukcia a modernizácia štadióna City Aréna - štadión A. Malatinského, 
Trnava - 2. etapa 
8. Osvetlenie v areáli FŠ v Leviciach 
9. Tribúna futbalového štadióna - udržiavacie práce v obci Pavlovce nad Uhom 
10. Modernizácia futbalového štadióna F2 v Kežmarku - 1. etapa 
11. Rekonštrukcia a modernizácia športoviska OFK Bučany 
 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ schvaľuje podporu za účelom predloženia žiadosti o poskytnutie príspevku 
v rámci programu: „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 
č. 2024/002 vyhlásenej Fondom na podporu športu týmto projektom týkajúcich sa záujmu 
SFZ: Športový areál ZŠ s MŠ Oščadnica, Futbalové ihrisko - prevádzková budova - 
prístavba a nadstavba – Bešeňová, Modernizácia futbalového štadióna v Spišskej Belej, 
Revitalizácia športového areálu na ulici M. C. Sklodowskej 1 v Bratislave, Areál 
voľnočasových a športových aktivít - Stavebné úpravy - Mesto Snina, Šatne so zázemím 



pri ihrisku s umelou trávou v ZŠ Mlynská, City Aréna - rekonštrukcia a modernizácia 
štadióna City Aréna - štadión A. Malatinského, Trnava - 2. etapa, Osvetlenie v areáli FŠ 
v Leviciach, Tribúna futbalového štadióna - udržiavacie práce v obci Pavlovce nad Uhom, 
Modernizácia futbalového štadióna F2 v Kežmarku - 1. etapa, Rekonštrukcia a 
modernizácia športoviska OFK Bučany. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 
 
K bodu 15: Prerokovanie návrhu na prijatie Slovenskej asociácie plážového futbalu za 
pridruženého člena SFZ 
 
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Petrovi Palenčíkovi, ktorý 
členov VV SFZ informoval, že Matrika SFZ obdržala žiadosť Slovenskej asociácie plážového 
futbalu (občianske združenie) o registráciu za pridruženého člena SFZ v zmysle čl. 28 Stanov 
SFZ. 
 
Podľa čl. 28 ods. 3 Stanov SFZ o prijatí pridruženého člena rozhoduje konferencia, pričom 
návrh na prijatie za pridruženého člena predkladá konferencii výkonný výbor na základe 
žiadosti o registráciu za pridruženého člena, podanej písomne právnickou osobou uchádzajúcou 
sa o pridružené členstvo v SFZ.  

 
Preskúmaním kompletnosti príslušných dokladov sa zaoberalo Legislatívno-právne oddelenie 
a Matrika SFZ, pričom oba útvary konštatujú, že žiadosť vyššie uvedeného subjektu spĺňa 
požiadavky podľa čl. 27 ods. 4 stanov SFZ. Všetky doklady pre splnenie formálnych náležitosti 
zo strany záujemcu o pridružené členstvo v SFZ sú k nahliadnutiu v archíve Matriky SFZ.  

 
Na základe vyššie uvedeného bolo navrhnuté, aby členovia VV SFZ odporučili delegátom 
Konferencie SFZ schváliť prijatie Slovenskej asociácie plážového futbalu (občianske 
združenie) za pridruženého člena SFZ. 
 
 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ odporúča delegátom Konferencie SFZ schváliť návrh na prijatie Slovenskej 
asociácie plážového futbalu za pridruženého člena SFZ.  

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 



Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

K bodu 16: Diskusia 

Členovia VV SFZ sa dohodli, že najbližšie riadne zasadnutie sa uskutoční dňa 1. apríla 2025 
o 11.00h v sídle SFZ. 

 

Uznesenia prijaté na zasadnutí VV SFZ dňa 6. marca 2025 v Poprade: 

Uznesenie č. 33/25 VV SFZ: 

VV SFZ schvaľuje návrh programu zasadnutia s doplnením. 

                                                                                                                       T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík  

Uznesenie č. 34/25 VV SFZ: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o aktuálnom vývoji v rámci procesov prípravy ME U21 
v roku 2025 cez SFZ Event, s.r.o. 

                                                                                                                       T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík  

Uznesenie č. 35/25 VV SFZ: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu zo zasadnutia Pracovnej skupiny pre prípravu novelizácie 
RaPP a SP SFZ.  

          T: ihneď 
                                                                                                                      Z: Peter Palenčík  

Uznesenie č. 36/25 VV SFZ: 

VV SFZ schvaľuje rámcovú zmluvu o vzájomnej spolupráci Slovenského futbalového zväzu 
a Slovenského futsalu pri podpore a rozvoji futsalu na rok 2025 a  návrh dodatku č. 1 k zmluve.  

                                                                                                                       T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík  

Uznesenie č. 37/25 VV SFZ: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu k aktuálnemu stavu uznania Komory SFZ pre riešenie 
sporov v zmysle predpisov FIFA. 

                                                                                                                       T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík  

Uznesenie č. 38/25 VV SFZ: 



VV SFZ schvaľuje návrh na doplnenie nominačnej listiny asistentov rozhodcov pre súťažný 
ročník 2024/25. 

                                                                                                                       T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík  

Uznesenie č. 39/25 VV SFZ: 

VV SFZ berie na vedomie Správu o činnosti Licenčnej komisie SFZ za rok 2024. 

                                                                                                                       T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík  

Uznesenie č. 40/25 VV SFZ: 

VV SFZ schvaľuje Obecný športový klub Zábiedovo, RBL Futbalový klub Kecerovce, TJ 
Družstevník Klenovec za nových riadnych členov SFZ.   
                                                                                                                       T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík  

Uznesenie č. 41/25 VV SFZ: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o výsledkoch hlasovania per rollam medzi riadnymi 
zasadnutiami VV SFZ. 

                                                                                                                       T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík  

Uznesenie č. 42/25 VV SFZ: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o odohraných zápasoch reprezentačných družstiev SR za 
obdobie mesiaca február 2025.  

                                                                                                                       T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík  

Uznesenie č. 43/25 VV SFZ: 

1) VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie zlatého odznaku SFZ p. Michalovi 
Micheľovi. 

2) VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie strieborného odznaku SFZ p. Marekovi 
Mokošovi st., p. Igorovi Bellovi.  

3) VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie bronzového odznaku SFZ p. Emilovi 
Laukovi, p. Daniele Bubniakovej, p. Jozefovi Krutákovi, p. Ing. Jánovi 
Zeleňákovi, p. Ing. Petrovi Šmidovi, p. Ing. Borisovi Burgerovi, p. Pavlovi 
Fabianovi, p. Jozefovi Bučkovi, p. Petrovi Jesenskému a p. Gejzovi Tóthovi. 

                                                                                                                       T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík  



Uznesenie č. 44/25 VV SFZ: 

VV SFZ schvaľuje návrh na doplnenie nominačnej listiny delegátov zväzu v republikových 
súťažiach na súťažný ročník 2024/2025.  

                                                                                                                       T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík  

Uznesenie č. 45/25 VV SFZ: 

VV SFZ schvaľuje podporu za účelom predloženia žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci 
programu: „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2024/002 
vyhlásenej Fondom na podporu športu týmto projektom týkajúcich sa záujmu SFZ: Športový 
areál ZŠ s MŠ Oščadnica, Futbalové ihrisko - prevádzková budova - prístavba a nadstavba – 
Bešeňová, Modernizácia futbalového štadióna v Spišskej Belej, Revitalizácia športového areálu 
na ulici M. C. Sklodowskej 1 v Bratislave, Areál voľnočasových a športových aktivít - Stavebné 
úpravy - Mesto Snina, Šatne so zázemím pri ihrisku s umelou trávou v ZŠ Mlynská, City Aréna 
- rekonštrukcia a modernizácia štadióna City Aréna - štadión A. Malatinského, Trnava - 2. 
etapa, Osvetlenie v areáli FŠ v Leviciach, Tribúna futbalového štadióna - udržiavacie práce v 
obci Pavlovce nad Uhom, Modernizácia futbalového štadióna F2 v Kežmarku - 1. etapa, 
Rekonštrukcia a modernizácia športoviska OFK Bučany. 
                                                                                                                       T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík  

Uznesenie č. 46/25 VV SFZ: 

VV SFZ odporúča delegátom Konferencie SFZ schváliť návrh na prijatie Slovenskej 
asociácie plážového futbalu za pridruženého člena SFZ.  
                                                                                                                       T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík  

 
      

      Vypracoval:                                                             Verifikoval: 

                          Jaroslav Rybánsky                                                     Peter Palenčík 
        Poradca pre legislatívno-právne otázky                        Generálny sekretár SFZ 
 
 


